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2015Z05955 

Vragen van het lid Cegerek (PvdA) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur 
en Milieu over de incidenten met gevaarlijke stoffen (ingezonden 2 april 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het feit dat ernstige incidenten tijdens het vervoer van 
levensgevaarlijke stoffen niet altijd gemeld worden?1 2 

Vraag 2
Klopt het dat bedrijven geen melding doen uit angst voor boetes? Zo ja, 
welke stappen gaat u zetten om bedrijven toch tot melding te dwingen? 

Vraag 3
Klopt het dat sommige vervoerders niet bekend zijn met de meldplicht? Zo ja, 
werkt het systeem van meldplicht en handhaving wel voldoende? 

Vraag 4
Is er binnen het meld- en handhavingssysteem niet teveel een cultuur 
ontstaan die werkt op basis van vertrouwen? 

Vraag 5
Klopt het dat er door de Inspectie Leefomgeving en Transport niet actief 
gehandhaafd wordt op het niet melden van incidenten? Bent u bereid 
stappen te zetten om dit wel te gaan doen? Zo ja, welke stappen en op welke 
termijn? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Kunt u deze vragen beantwoorden vóór het volgende Algemeen overleg 
Externe veiligheid van 16 juni 2015? 

1 Nu.nl, 29 maart 2015, http://www.nu.nl/binnenland/4019012/meldplicht-incidenten-gevaarlijke-
stoffen-niet-nageleefd.html

2 Nu.nl, 31 maart 2015, http://www.nu.nl/binnenland/4021648/kamer-schrikt-van-incidenten-met-
gevaarlijke-stoffen.html
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Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van de leden 
Smaling (SP) en Van Veldhoven (D66), ingezonden 2 april 2015 (vraagnummer 
2015Z05938).

Tweede Kamer, vergaderjaar 2014–2015, Vragen 2


